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Verslag van de vergadering van de commissie Sociaal Domein, gehouden op 15 februari 2022 
in de raadszaal van het gemeentehuis.

Aanwezig:
De heer J.H. Strijbosch     voorzitter
De heer A.M. Brouwers lid
De heer DJ Gloudemans lid
Mevrouw J.J.H.M. de Groot lid
De heer J.A.J. Leenders  lid
Mevrouw N.R. Maas lid
Mevrouw N.A.J.M. Otten lid
Mevrouw M.C. Slaets wethouder
De heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier
Mevrouw L. Volleberg hoofd afdeling Samenleving
De heer A.P. Verheggen beleidsmedewerker communicatie

Afwezig:
De heer J.H.C.M. Briels wethouder

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering.

2. Vaststelling van de agenda.
De agenda wordt conform vastgesteld.
 
3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 11 januari 2022.
De besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 

4. Ingekomen stukken en mededelingen.
Naar aanleiding van de raadsinformatiebrief over de Kadernota 2023 GGD Brabant-Zuidoost 
merkt de heer Leenders op dat er wat minder afkortingen mogen worden gebruikt. Hij 
onderschrijft de ambities van de GGD maar mist in het stuk een benchmark van de 
gezondheidsmonitor. Verder informeert hij in hoeverre het tekort aan personeel gevolgen  
heeft voor Laarbeek.
De heer T. Brouwers maakt zich zorgen over de financiering van de taken die naar de 
gemeenten worden gedecentraliseerd. Hij zou daar graag een overzicht van willen zien.
Mevrouw De Groot ziet een aantal positieve ontwikkelingen zoals de inzet op bewustwording 
en de specialisatie op ambulancezorg. Er liggen mede door Corona nog wel een aantal 
uitdagingen. 
Mevrouw Volleberg geeft aan dat de gestelde vragen schriftelijk zullen worden beantwoord.

5. Presentatie bibliotheek De Lage Beemden 2023.
Wethouder Slaets memoreert dat de commissie rond deze tijd een terugkoppeling zou krijgen 
over de gemaakte afspraken met de bibliotheek over de invulling van de opgelegde 
bezuiniging. De afspraken zijn volgens haar in een fijne en constructieve samenwerking tot 
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stand gekomen. Vandaar dat de commissie hier nu via een gezamenlijke presentatie over 
wordt geïnformeerd.
Mevrouw Volleberg, hoofd afdeling Samenleving en mevrouw Van de Boom van de bibliotheek 
verzorgen vervolgens een presentatie over een toekomstbestendige invulling van het werk 
van de bibliotheek.
De heer Gloudemans ziet een breed palet aan taken en vraagt zich af of de bibliotheek al 
deze taken volledig kan blijven uitvoeren. Verder vraagt hij of dit de eerder toegezegde 
rapportage is van het college en of er nog een heroverweging heeft plaatsgevonden over de 
opgelegde bezuiniging.
Wethouder Slaets bevestigt dat dit de toegezegde rapportage is en dat de opgelegde 
bezuiniging is doorgevoerd. Bij de invulling daarvan zijn niet de cijfers leidend geweest maar 
de taken. Gekeken is naar wat er mogelijk en haalbaar is, ook in samenwerking met onze 
partners, om te komen tot een brede voorziening voor onze inwoners. En dat is gelukt. 
Mevrouw Van de Boom merkt op dat een proces is doorlopen om te komen tot een 
maatschappelijke educatieve rol. Daarbij moeten wel prioriteiten worden gesteld. Deze 
bibliotheek behoort volgens haar tot de 10 bibliotheken in Nederland met de laagste 
financiering. Er is dan ook geen ruimte meer voor verdere kostenbesparingen.  
De heer T. Brouwers vraagt of de bibliotheek in de toekomst ook een rol voor zichzelf ziet als 
het gaat om het leveren van betrouwbaar nieuws en wat daar dan voor nodig is. 
Mevrouw Van de Boom geeft aan dat info wijsheid verwerkt is in het bibliotheekpakket voor 
de scholen. Ook in het Taalhuis krijgen cursisten basisvaardigheden aangeleerd. Dat is een 
onderdeel van de dienstverlening. Het is verder aan de politiek of dit verder uitgebouwd moet 
worden.  
Volgens mevrouw Volleberg is er al veel winst behaald door het schrappen van alle 
dubbelingen. Het is de bedoeling om meer integraal te bekijken bij welke partners opdrachten 
het best ondergebracht kunnen worden. Deze integrale en flexibele benadering gecombineerd 
met de laagdrempeligheid maakt dat er een juiste match gemaakt kan worden.
Mevrouw Otten ziet de kansen die zich voordoen maar wil ook weten of het uiteindelijk ook 
werkt. 
Wethouder Slaets geeft aan dat er op verschillende manieren gemonitord kan worden. Door 
de kracht van integraal samenwerken en het inbouwen van evaluatiemomenten kan er snel 
geschakeld worden. Over een jaar kunnen we terugkijken wat wel en niet loopt.
De heer Gloudemans informeert naar de situatie in Aarle-Rixtel omdat de organisatie van het 
dorpshuis daar anders werkt. 
Wethouder Slaets wil stap voor stap naar eenzelfde ontwikkeling als in de andere kernen 
maar dat vraagt nog wel enige voorbereiding en afstemming met de betrokken partijen. 
Bekeken moet worden wat mogelijk en wenselijk is. De gesprekken hierover lopen en zij 
komt hier later op terug. 

6. Presentatie ontwikkelen app toegankelijk maken kunst in openbaar gebied.
Wethouder Slaets verwijst naar de afstudeeropdracht die een stagiair enige tijd geleden heeft 
gepresenteerd in deze commissie. De volgende stap is om dit idee tot uitvoering te brengen. 
De heer Verheggen neemt de commissie vervolgens aan de hand van een presentatie mee in 
de stand van zaken. De hoop is dat de app over 3 maanden in werking is. Met deze app 
worden kunst, cultuur, cultuurhistorie, natuur, sport, recreatie, ondernemers zichtbaar en 
toegankelijk gemaakt voor inwoners en toeristen. Hiermee maken we inzichtelijk wat 
Laarbeek allemaal te bieden heeft.
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Op daartoe gestelde vragen geeft wethouder Slaets aan dat er kansen liggen voor 
ondernemers, met name in de horeca. Het onderhoud van de app ligt bij de gemeente. 

7. Voorstel tot vaststelling van de 1e begrotingswijziging 2022 GGD Brabant 
Zuidoost.
Volgens mevrouw Otten gaat het hier om een formaliteit. De tijd moet uitwijzen wat het 
uiteindelijke tekort van de GGD gaat zijn. Dat hangt onder andere af van de 
vaccinatiebereidheid.
Mevrouw De Groot spreekt van een logische stap. Er bestaat wel een risico dat het rijk geen 
extra middelen toekent.
De heer T. Brouwers vindt het vreemd dat de GGD de opdracht krijgt om bij het rijk aan te 
kloppen voor extra middelen. Het gaat hier immers om een taak waarvoor de gemeente 
verantwoordelijk is.  
Mevrouw Volleberg geeft aan dat het hier gaat om een landelijk probleem en dat de wens is 
om vanuit GGD positie een lobby op gang te brengen naar het rijk. De gestelde vragen zullen 
schriftelijk door de portefeuillehouder worden beantwoord.

De commissie adviseert de raad dit agendapunt als hamerstuk te behandelen.

8. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking.
Er zijn geen mededelingen.

9. Rondvraag.
Mevrouw Maas verwijst naar de invoering van een teletolk bij wijze van proef voor een jaar. 
Zij vraagt zich af of hiervan gebruik wordt gemaakt en of college voornemens is om deze 
service in stand te houden.
Wethouder Slaets zal de vraag doorspelen aan de burgemeester die hierop schriftelijk zal 
antwoorden.
De heer T. Brouwers verwijst naar de berichtgeving in de media over mogelijke problemen 
met de aanwezigheid van voldoende huisartsen in de kleine dorpen. Hij vraagt zich af of dat 
probleem in Laarbeek ook speelt. 
Wethouder Slaets geeft aan dat ook deze vraag schriftelijk zal worden beantwoord. 

10. Sluiting.
De voorzitter sluit vervolgens de vergadering.

Aldus vastgesteld in de vergadering van 21 april 2022.

De griffier, De voorzitter,

M.L.M. van Heijnsbergen


